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At this unprecedented moment in history, when escalating crises threaten all life on
earth, internationally renowned physicist-futurist Peter Russell weaves together the
physical and social sciences, modern technology and ancient mysticism to
demonstrate that the possibility of global illumination is now as real-and as
imminent-as the threat of mass annihilation. 

In this updated edition of The Global Brain Awakens, Russell details an extraordinary
new vision of humanity's potential as a fully conscious super organism in an
awakening universe. Presenting evidence that the earth itself is a living being and every
person upon it a cell in the planetary nervous system, Russell describes how
breakthroughs in telecommunications and computer networks are rapidly linking the
human species into an embryonic global brain. 

At the same time, the human potential movement is growing faster than any other
segment of society, and influencing every aspect of the culture-including business,
politics and medicine. Russell shows how the convergence of these powerful trends is
creating the required conditions for an evolutionary shift in consciousness from
egocentrism to geo-centrism. 

First published in 1983 as The Global Brain and translated into ten languages, Russell's
seminal work won acclaim from forward thinkers all over the world. Regarded by many
as years ahead of its time, its original predictions about the impact of computer
networks and changing social values were quickly fulfilled.
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书评

一种对人类社会发展途径的前瞻性设想，有那么一天，老子，佛陀，耶稣，穆罕穆德。
。。众多先贤圣哲的悟境为大众所共有，人人突破自我的物质，安全感，虚荣，妒忌，
贪婪，，种种小我自我意识的枷锁，致力于自我进化，协同合作，致力于地球整体利益
，整个人类社会的组织方式将会...  

-----------------------------
2007年买的，当时正在写相关题材的一本书，所以如获至宝。
花两天时间一口气读完了，写得很不错。是他第一个提出全球脑（global
brain，或者地球脑）这个概念。  

-----------------------------
在一个“新时代”的愿景里发展了超有机体主题，更侧重于提高意识的技术，例如冥想
，并缺乏演化的机制和技术。——弗朗西斯•海拉恩
《地球脑的觉醒——进化的下一次飞跃》（The Global Brain Awakens: Our next
evolutionary leap）[全球脑（Global Brain），1996] [...  

-----------------------------
全球脑：东西方文明的共时性又一证明，宇宙意识共谐振
标签：宇宙意识共时性谐振布达佩斯俱乐部量子跃迁文化
分类：布达佩斯俱乐部(原罗马俱乐部)
全球脑：东西方文明的共时性又一证明，宇宙意识共谐振的又一证明。
2010年年初国内同时（不约而同）出版三本有关地球脑、全球...  

-----------------------------

-----------------------------
作者彼得罗素正是布达佩斯俱乐部的成员，地球脑就是布达佩斯俱乐部俱乐部提倡的全
球意识，更多请到布达佩斯俱乐部论坛和全球网脑论坛
全世界的大脑联合起来！全球网脑论坛BBS介绍，欢迎加入
全球网脑论坛http://netbrain.5d6d.com/ 全世界的大脑联合起来！看不见的脑-全球网...
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